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Visitor Online Pre-registration Opens Today!
Build4Asia 2024 買家網上登記現已開放！

Online pre-registration has officially kicked off and we sincerely invite you to join Build4Asia 2024,
one of the biggest all-encompassing building tradeshows in Hong Kong – for FREE! Returning from
8-10 May 2024 at the HKCEC, this year’s theme “Building Beyond: The Intersection of
Innovation, Adaption and Sustainability” aims to equip the industry with tools to weather the
challenges amid the constant evolving landscape, bringing you the latest cutting-edge technology and
enriching insights. But what sets Build4Asia apart? We pride ourselves on our extensive exhibitor
pool that covers the entire building ecosystem, catering to every phase of your project – whether it's
construction, maintenance, furnishing, or technology – we’ve got you covered from start to finish.
Register today to network with your peers, foster new connections and expand your professional
network!

Build4Asia全港首屈一指建築科技、電氣照明、防火保安展覽會將於2024年5月8至10日在香港會議展
覽中心舉行——買家可從今天起於網上預先免費登記參觀！今年的展覽主題為「建造未來：創新、應變
及可持續發展的交匯點」，再度匯聚了知名品牌、專家及學者，展示行業嶄新產品、科技及服務，討論
行業最新趨勢，並為業界帶來新策略及靈感對應不斷變化的挑戰。展示內容將涵蓋整個樓宇生態系統，
從建造到管理每一個階段，Build4Asia將成為你真正的一站式採購平台。立即登記成為買家，一起體驗
建造業高峰！

Get your FREE Badge
立即登記免費入場證

Facts and Figures 展會一覽

6,000+ 600+ 100+
Trade Buyers

專業買家
Exhibitors & Brands

參展商及品牌
Conference Hours

會議小時

Venue 地點: Hall 1CDE, HKCEC香港會議展覽中心
Date 日期: 8-10 May 2024

Meet The New Faces at Build4Asia 各大參展商初次登場！

DEXTRA PACIFIC
LIMITED

MAX DECO
COMPANY

SECURITECH
SYSTEMS LIMITED

SKY-TECH (I.T.)
MANAGEMENT

LIMITED

...and more!
...更多!

TMS.SITE LIMITED POWER PLUG
BUSDUCT SDN BHD

WEALTH WIDE
INTERNATIONAL

LIMITED

Full exhibitor list coming soon...
完整參展商名單待公佈...

Register to Visit
買家登記

Three Focal Sectors 行業焦點盡在三大重點展區

Established in 1982, Build4Asia has always been at the forefront of industry innovation, providing the
ultimate sourcing and trading platform for the building construction, electrical engineering and security
industry markets across Asia. The three focal sectors bring th latest cutting-edge products,
technologies, and solutions encompassing every corner within the industry.

創辦於 1982 年， Build4Asia 一向走在行業創新前沿，為亞洲建築、電氣工程和安防行業市場提供採
購和貿易平台。展會三大重點展區多年為業界帶來最前沿產品、技術及解決方案。

Find out more
了解更多

Want to be a Speaker? Apply Now!
想成為展會演講嘉賓？立即報名！

 

Eligible Hong Kong Exhibitors can take advantage and apply for the
“SME Promotion Funding” to save up to 50% exhibiting costs
for Build4Asia 2024.
合資格的香港參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達
50%的參展費用！

For details, kindly visit 詳情瀏覽 http://www.smefund.tid.gov.hk

Exhibit Now
立即參展

  

Build4Asia - Asia’s no.1 Tradeshow for the building, electrical
engineering and security industries provides an interactive platform for
market leaders to showcase cutting-edge technologies and solutions –
from building materials & automation, total surveillance systems to smart
city and green technologies.

Build4Asia 2024 will be co-located with RACE 2024

RACE - Situated at the forefront of innovative retail solutions, this must-
attend event brings together the brightest minds in the retail industry to
explore revolutionary ideas and cutting-edge technologies to ride the new
wave of consumerism in Asia.

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

visit@Build4Asia.com
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